

Sted: Møterom på Fabrikken (G-220)

Tid og varighet: Onsdag, dato kl. 17.00-18.00

Møtereferent: kristoffer sletvik assisterende nestleder

Deltagere: Michael Melbye, Tummas Á Hálmørk Joensen, Sondre Lindgaard Pettersen, Ole-Marius Gresaker, Amalie Olsen, Siv Hege Hagerud, Arve Varild Arvesen, Lin Christene Øyestaul, Tommy Ballestad og Kristoffer Sletvik

Sak 1 Innledningssaker

1. Godkjenning av møteinnkalling
OK
2. Godkjenning av sakliste
OK
3. Godkjenning av referat fra forrige møte
OK
4. Saker til Eventuelt
-mangler

Sak 2 Økonomi.

Micheal redgjør for den økonomiske situasjonen

Sak 3 Uteområde(Forslag Fra Jon).

Uteområdet, sjekke ut mulighet med tanke på sperring og alkohol-myndigheter. sjekker evt mot andre løsninger mot usn og samtidig sikre at den totale løsningen at studenter skal kunne bruke benker uten at fabrikken har arrangemang . se på mulighet med høye plante kasser ?
-mikael sjekker med skjenkemyndighet
-tilrettelegger for studentene

Sak 4 X-russ.

Lystekniker ordnet .

Artist backstage ordnet

- stian ordner artistvert
- tummas ordner video fra facebook til info -skjermer

Sak 5 Ny Leder SiG?

En kandidat meldt seg via fourms ,Etter dette ble Jon er valgt til leder.

Sak 6 Klatre Tirsdag.

-dette var en suksess med mange sig-medlemmer som møtte opp

Sak 7 musikkrom

- Frivillige gode avslapningsrom
- Kjøreregler for at frivillige kan kontakte husansvarlig for leie av musikkrom

Sak 8 SIG Frivillige

- Frivillig rekruttering
- Diskutert åpningsdager evt til neste år
- La undergrupper få bruke infoskjerm til å reklamere for sine undergrupper.

sak 9 Fadderuke

- Fadderuke,
- siv hege lager liste over frivillige
- Styre får hjemmelekse om å finne evt arrangement
- uteområdet må sikres for fadderuke .

mandag	tirsdag	onsdag	torsdag	fredag	lørdag	søndag
konsert						
	karoke/quiz /togaparty ? ikke bestemt	hagefest	ikke bestemt	artist ikke bestemt		

Neste styremøte legger en plan for fadderuken .